
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 22. december 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 349
Ministeren bedes oplyse, om nogen af de medarbejdere i departementet, der
var med til at udarbejde eller godkende svaret på SUU alm. del - spørgsmål
1014 (2016-17) indeholdende urigtige oplysninger, var orienteret – skriftligt el-
ler mundtligt - om, at Sundhedsdatastyrelsen havde ændret regnemetoden for
overbelægning, og/eller at departementet i maj 2017 havde bedt Sundheds-
datastyrelsen om at ændre regnemetoden for overbelægning tilbage igen? I
bekræftende fald bedes ministeren oplyse, hvor mange medarbejdere i depar-
tementet, det drejer sig om, og hvilke niveauer disse er ansat på. Hvis mini-
steren mener, at redegørelsen fra Sundhedsdatastyrelsen og/eller redegørel-
sen fra departementet allerede indeholder svar på spørgsmålet, bedes mini-
steren besvare dette spørgsmål med et udklip af den relevante passage fra
redegørelsen, hvoraf svaret på dette spørgsmål fremgår, i stedet for alene at
lave en generel henvisning til redegørelserne.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Flemming.M.Mortensen@ft.dk
og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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